
Zápis ze schůze výboru konané dne 23. 4. 2023 v 19:00 hodin 

 

Přítomni: Ladislava Klimentová, Milan Mastník, Lenka Otradovcová, Tomáš Machačka, František 

Jodas, Lucie Boudová 

Omluveni: Pavla Doležálková, Vlasta Boudová, Marta Hejduková  

Jako hosté: Jan Jelínek, Pavel Štěrba 

Přítomnými členy výboru bylo jednomyslně schváleno: 

1) Bude vybudována terasa před pergolou s dalšími stoly za účelem rozšíření prostoru pro účastníky 

a diváky při sportovních soutěžích. Předpokládané náklady max. cena 100 tis. Kč. Organizaci a 

stavební dozor zajistí bratr Pavel Štěrba. Starostka požádá o dotaci z městského rozpočtu. 

2) Jako úhrada za pronájem kulturky pro seminář studentů architektury na dva dny, který proběhl 

v termínu 15. – 16. 4. 2023 bude fakturováno 8 tis. Kč z důvodu nefunkčnosti toalet u kulturky. 

3) Pavel Štěrba upozornil, že problém s odpady je rozsáhlejší, než se zdálo. Staré potrubí je zarostlé 

a bude třeba je vyměnit. Bude řešeno v rámci vybudování terasy; již byla svolána brigáda. 

 

Zapsala: Ladislava Klimentová 

Kontrolovala: Lenka Otradovcová 

 


